
OBEC Lovinobaia
SNP 356/1, 985 54 Lovinobafia

ZApisnicu 8.2/2015
zo zasadnutia obecn6ho zastupitel'stva konan6ho dfia 25. februfra2015 o 17.00 hod.

Program:

l. Ofvorenie
2. Urdenie overovatel'ov z6pisnice a n6vrhovej komisie - zostavovatel'ov uzneseni

3. Kontrola plnenia uzneseni
4. VZN d. 112015 o urdeni miesta a dasu z6pisu Ziakov do MS pre Skolsky rck201512016
5. Mari6n Mertus - Ziadost'o odpredaj obecn6ho pozemku v k.ir. Uderin6
6. Sfdny spor J6n Kminiak a M6ria Kminiakov6 o urdenie vlastnictva k pozemku - inform6cia
7 . Milan Alberti - ozndmenie o ukondeni dohody o bezplatnom tLivani obsluZnej cesty obcou

pri dome sluZieb
8. Spr6va hlavnej kontrol6rky obce o vykonanych kontrolSch za II polrok 2014

9. Poplatky za kr6tkodoblf n6jom niektorych objektoch v majetku obce

10. R6zne
11. Diskusia
12. Zdver

Pritomni:
Starosta obce - Ing. Marian Lenhard
Poslanci - Ji-r;.Bal6L. Miroslav Bella, Pavol Gabfas, lng. Michal Lenhard, PhDr. Pavel Midianik PhD.

M.A., J6n Uhrin, Bc. Andrea Valachov6
Hlavna kontrol1rka obce - Ing. Alexandra Vranov6

Nepritomni:
Poslanci - Bc. Jozef Ko5idiar, Du5an Strapko

K bodu 1/
. Ing. Lenhard, starosta obce - otvorenie zasadnutia o 17.05 hod. a privitanie pritomnych.

K bodu 2/
. Starosta obce - navrh za overovatel'ov - J6n Bal6L, PhDr. Pavel Midianik PhD. M.A.

ndvrh za dlenov n6vrhovej komisie - Miroslav Bella, Bc. Andrea Valachov5
llzn. (.912015 Za:1 Proti: 0 ZdrLal sa: 0

K hodu 3/
. Starosta obce - na minulom OZ neboli uloZen6 irlohy, navrhol aby OZ zobralo na vedomie"

IIzn" (,. 1012015 Za:1 Proti: 0 ZdrLal sa: 0

K bodu 4i
. Starosta obce * VZN d" 112015 o urdeni miesta a dasu z6pisu Ziakov do MS pre Skolsky rok

201512016
IJzn. t,. 1112015 Za:1 Proti: 0 Zdrial sa: 0
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K bodu 5l
r Starosta obce - informoval o Ziadosti Mari6na Mertusa o odpredaj obecndho pozemku v k.[.

Uderin6, nakolko si p. Metus dal vymerat'pozemok ktor! uLiva. pridom zistil po zhotoveni
GP, Ze dvor a diastodne aj RD a oplotenie sanachadza na majetku obce Lovinobaia, jedn6 sa

o dva pozemky: p.i,. 122018 o vymere |Jl m2 a p. d. 1220111 o vymere 1 m2. Odporudil
predat' pozemok za cenu urdenri znalcom z ddvodu osobitndho zretel'a, ktory by sa

Specifikoval, ked' sa bude uskutodiovat' prevod. Najsk6r treba v zmysle zikona o majetku
obci chv6lit' z6mer, vyvesit' zdmer na riradnri tabul'u obce ako oznam a potom na budricom
zastupitel'stve bude moZn6 schvrilit' prevod.

' PhDr. Pavel Midianik PhD. M.A.,: di je potrebnd teraz uviest' cenu stanovenf znalcom.
. Starosta obce: nie, moment6lne nie je potrebnd uvridzat' cenu.
, Bc. Andrea Valachovii : di si GP p. Mertus zaplati.
r Starosta obce: zaplati si ho s6m.
. Miroslav Bella: Ak6 cena za pozemok sa stanovi.

' Starosta obce: P" Mertus si bude musiet' dat' r,yhotovit' znalecky posudok, ktory stanovy
v5eobecnir hodnotu pozemku, pod ktorfr obec pozemok nesmie predat', m6Ze b1.t v5ak aj
vySSia. Dal hlasovat' o schv6leni zameru o predaji pozemkov.
Uzn. (,. 1212015 Za:7 Proti: 0 ZdrZal sa: 0

K trodu 6/

' Starosta obce * informoval o sfdnom spore o urdenie vlastnickeho pr6va k pozemku p. J6na
Kminiaka a Miirie Kminiakovej. Uviedol, Le sa zi(astnil na sfdnom pojednrivani, na ktorom
sa stretli vietky zLidastnend strany okrem predstavitel'ov katastra nehnutelhosti. Stdne
pojedniivanie sa neuskutodnilo nakolko pred sfdnym pojedniivanim prebehlo medzi
ridastnikmi konania k diskusii, pridom Zalujrica strana stiahla Zalobu. Na z6klade rozhovorov
za pritomnosti sudcu obec nemala predmetnyf pozemok nadobudnrit', lebo predch6dzajuci
majitel' pozemku p. Bob6l' ho mal zapisany na liste vlastnictva. Potom ho predal manZelom
Kminiakovcom , tak sa objavil na ich liste vlastnictva a mali si ho zapisat'. Medzityrn prebehol
ROEP a pozemok sa stratil a objavil sa na liste vlastnictva pdvodnfch majitel'ov. Probl6rn je
v tom, Ze srid nem6Ze rozhodnrit' aby toto v5etko vr6tilo spiit' nakol'ko nebol r,ykonany vklad
do katastra. Kminiakovci sa spr6vali ako vlastnici pozemku a platili za pozemok dane. Je
potrebn6 Specifikovat'osobitny zretel'. Najlep5ie by bolo keby na budrice zastupitel'stvo priSla
zastupujirca pr6vnidka a v pisomnej forme priniesla podklady.

' PhDr. Pavel Midianik PhD. M.A.,: nie je moZn6 v zmysle zikona pozemok vydrLat.
' Starosta obce * nie je to moZn6 nakol'ko nie sme fyzickd osoba a musime postupovat' v zmysle

zbkona o majetku obci.
. Bc. Andrea Valachov6 - zatjal sfd nejak6 stanovisko.
. Starosta obce - nie nezaujal.

' Jin Kminiak - uviedol, Ze zastupujfca pr6vnidka nestihla pripravit' podklady do zadiatku OZ.
. Starosta obce navrhol zobrat informiiciu na vedomie inform6ciu.

Uzn" t. 1312015 Za: J Proti: 0 Zdrial sa 0

K bodu 7/
r Starosta obce - informoval o ozn6meni Milana Alberliho o ukondeni dohody o bezplatnom

uLivani obsluZnej cesty obcou pri Dome sluZieb. Uviedol, Ze v minulosti prebiehali r6zne
exekritorsk6 konania, obec mala zablokovand v5etky, pozemky v katastri nehnutelhosti.
BliZilo sa programovacie obdobie, kedy bolo treba Liadat financie na r6zne rekonStrukcie
a keby sme ich mali st6le zablokovand, tak by sme sa nemuseli uchddzat o tieto Struktur6lne
fondy. Po piit' rodnlch sirdnych pojedn6vaniach sa to opdt' vrStilo z Najry55ieho sirdu na
Okresny srid na rozhodovanie a na z6,klade tohto sa hl'adalo rie5enie ako tento stidny spor
ukondit'. Po prehrati posledn6ho sfdu sa s Milanom Alberlim dohodlo, Ze sa tento sirdny spor
ukondi zaur(,itych podmienok. Dohodlo sanaOZzo dka22.08.2007 uznesenim (,.512001,Le
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Milan Albefti umoZni uLivat spevnenf asfaltovir plochu obci Lovinobaiia, do mu bude obec
Lovinobaiia kompenzovat' odpustenim dane z pozemkov, pridom obec bude mat' po jej
zamerani predkupnd priivo. Teraz poslal ozn6menie o ukondeni dohody o bezplatnom uLivani
obsluZnej cesty obcou pri dome sluZieb z ddvodu zmeny majitel'a pozemku 10/9 k.u.
Lovinobaiia. Pokjm neddjde k dohode alebo odkripeni, bude trdtovat' podl'a VZN o preniijme
trhovdho miesta na verejnom priestranstve 0,25,- € za m2 na defi. Ked' sa bol p. Alberli
informovat' o stave jeho ozn6menia vysvetlil mu, Ze stanovit' trhovir cenu od tohto VZN je
nezmysel nakol'ko obec predala svoje pozemky okolo 2,70,- eura za m2, kupovali sme

pozemky na cintorine 2a40,- sk,, pod distidkou odpadovych vddza 20,- Sk zam2, pridom p.

Alberti iiada vyplatit' 13,- eur za m2 do je pri rozlohe 4800 m' cena okolo 60 000,-eur, pridom
pri mu uviedol , Ze obec m6 v sridasnej dobe in6 priority a zaplatif mu za pozemok 60 000,-
eur a v obci nerobit' nid je nezmysel. Bolo mu ozn6men6, Le nech si pripravi podklady a bude

zavolany na obecnf radu a zastupitel'stvo.
PhDr. Pavel Midianik PhD. M.A., - uviedol, Ze p. Alberti kripil predmetny pozemok za

58 407,- Sk. balej uviedol, Ze z oddvodnenia rozsudku sirdu o skondeni sfidneho sporu
vyplyva, Le on uL nebol vlastnikom pozemku. TieZ si p. Alberti nesplnil jeho dast' dohody,
nakolko nepreviedol zastavant plochu pod pomnikom Padllich hrdinov a parcelu pred domom
sluZieb darovacou zmluvou vprospech obce. KedZe si on nesplnil svoju dast'dohody, tak si

ani obec nemusi splnit'svoju dast'dohody, Ze sa s nim nebude sridit'. Exekricia bola vyhl6sen6
zanezakonnt, ked'Ze bol uZ pozemok prepisanli na p. Kon6pkovfi, pozemok uZ nebolo moZnd

vr6tit' spiit'. Pridom, keby sa pokradovalo v sfdnom spore, jednalo by sa o dlhodobli, sfdny
spor s neist5im qizsledkom.
J6n Ulrrin - p. Alberti chce len prenSjom za potLivanie cesfy za domom sluZieb, ktorf
moment5lne obec nepotrebuje, nakol'ko ju vyuliva na z6sobovanie COOP Jednota, tak nech sa

s iiou dohodne na niijme.
Starosta obce - zavol| p. Albertiho na
prednesie svoj ziimer. EBte uviedol, Le za

nachildza detsk6 ihrisko.
Du5an Caban * poLiadal, ked' bude OZ aby nebola rlvesen5 ryhl65ka na riradnej tabuli ale aj

vyhlisen6 v rozhlase. Uviedol, Ze sa mu p6dil prispevok p.. poslanca Midianika, nakol'ko
uznesenie (,.512007 2O222.08.2A07 podl'ajeho nSzoru nespliia zakonne podmienky vtom,
Ze poslanci sa dohodli s p. Alberlim ktoqf uZ v tom dase nebol vlastnikom predmetnych
pozemkov a nemohol konat' pokial' nemal plnomocenstvo, Le zastupuje p. Kon6pkovri.
Ztohto ist6ho d6vodu mu nemal byt'predany ani pracovny stroj Hon. PoZiadal poslancov
pripade, Ze by si osvojili jeho n6vrh, nech dajf n6vrh do uznesenia, nakol'ko on ho nem6Ze

dat'. Dalej uviedol, Ze zablokovanie pozemkov bolo nez6konnd a exekritor dostal pokutu.

Uviedol Ze postup starostu nebol ferovy, pridom mu mal starosta obce povedat',Lenavine sil
poslanci.

. Starosta obce - Vy ste zodpovedny, z d6vodu, Ze ste to dopustili dostat' uvedenf vec do

tak6ho it6dia.
. Starosta obce - navrhol zobrat tento bod

prizveme inform6ciu na rokovanie OR.
Uzn. (,. 1412015 Za:1

OR, kde zavol| aj v5etkych poslancov. nech im
pracovny stroj p. Alberti vymenil pozemok, kde sa

programu na vedomie s tym, Ze p. Albertiho

Proti: 0 Zdri.al sa: 0

K bodu 8/
. Starosta -poLiadal hlavnri kontrol6rku obce Ing. Alexandru Vranovfr o podanie Spr6r,1,

o rykonanych kontrol6chzall polrok 2014.
. Ing. Alexandra Vranov6 - uviedla, Ze ako prvri r,ykonala finandnri kontrolu hospod6renia

s verejnlimi_prostriedkami poskytnutymi zrozpodtu obce pre ZS Lovinobaiia na financovanie
vlfdavkov SD SJ. Kontrola bola vykonana v mesiacoch August, September, ktorS bola
uskutodnen6 qfberovym spdsobom a preverila ridtovn6 doklady {fkajfce sa derpania

qfdavkov na previidzku tychto zariadeni. Uviedla, Le na zilklade tejto kontroly je potrebn6
venovat'zvy5enl pozornost pri tvorbe rozpodtu, nakol'ko zistila pri rozpodtovych opatreniach,
ktord sa odsrihlasia na OZ sa nepremietne do finandn;fch vykazov na 5ko1e, obec musi so

Skolou viac spolupracovat'.
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. PhDr. Pavel Midianik PhD. M.A.,: di m5 nejak6 konkrdtne veci, ktor6 pri kontrole zistila.
. Ing. Alexandra Vranov6: nid konkrdtne, vo finandnych vykazoch napr. videla v kapit6lovych

vlfdavkoch bol schvSleny rozpodet na 3000,- eur, ale derpanie bolo 4600,- eur, nech6pe ked'sa
to upravi, pre6o sa to nepremietne do irdtovnictva. Tym p6dom je prekrodenie derpania oproti

schv6lendmu rozpodtu, hoci tam bola tiprava rozpodtu prerokovan6 na OZ.
. Bc. Andrea Valachov6: porovn6vali ste derpanie prostriedkov z minullfm rokom, lebo ak nie

tak nevieme di do5lo k navy5eniu alebo poklesu derpania a muselo to byt' nejakd verejn6

obstar6vanie.
. lng. Alexandra Vranov5: nie neporovndvala,
. Starosta obce: umyvadka riadu im bola schv5len6, a aj naqi5enie, z6kladn6 Skola m6 svoju

ridtovnidku a irdtovnictvo.
. Ing. Alexandra Vranov6: do sa tyfka ridtovnych dokladov bolo zisten6 poru5enie zitkona

o fidtovnictve, nie sf doplnen6 ako majri byt', chjba napr. faktfra, podpisy a pod. Spriiva

z kontroly je k dispozicii na OU, ale do budfcnosti kaZdri spr6vu o kontrole bude predloZen5

poslancom pred OZ.

' J6n Uhrin: bude lykonan6 aj n6sledn6 kontrola za ridelom odstr6nenia zistenych nedostatkov
. Ing. Alexandra Vranov6: nie nepliinovala som, len som fdtovnidke vysvetlila aby sa to do

budricnosti upravilo a naplSnujem si tam ndslednf finandnf kontrolu.
. Ing. Alexandra Vranov6: d'alej vykonala n6slednri finandnt kontrolu hospod6renia obce

Lovinobafia s verejn;imi prostriedkami za cely rok 2013. Predmetom kontroly bol rozpodet,

jeho schval'ovanie, rozpodtov6 opatrenia realizovand v priebehu roka a ich evidencia, derpanie

beZnych a kapit6lovych vydavkov. K rozpodtu na rok 2013 neboli zisten6 Ziadne nedostatky.

Finandn6 kontrola rozpodtovych opatreni realizovanych v priebehu roka a ich evidencia, bolo

schv6lenych 5 rozpodtovych opatreni, neboli zisten6 Liadne nedostatky. Finandn6 kontrola

derpania beZnych a kapitflovjch vydavkov, neboli zistend Ziadne nedostatky. Do budfcnosti
je potrebnd upravit' smemicu pre vedenie irdtovnictva. K stanovisku k n6vrhu rozpodtu obce

na rok 2015 a2017. Stanovisko predloZila poslancom vmesiaci december 2014, pridom

vych6dzala z predloZen6ho n6vrhu. Dalej bola r,ykonan6 kontrola inventarizacie peiaZnych

prostriedkov v hotovosti a cenin v pokladni OU, neboli zistend nedostatky. Pri vykazovani

ki lometrov sluZobn6ho v ozidla neboli zisten6 nedostatky.
. J6n Uhrin: kontrola je jedna vec, ale treba vykonat'aj n6slednir kontrolu.
. Ing. Alexandra Vranov5: opftala sa Bc. Andrei Valachovej, disi uZ rybrala dleno finandnej

komisie a bola by rada, keby uZ spolupracovali
. Starosta - navrhol aby spr6vu hlavnej kontrol6rky OZ zobralo na vedomie

llz.n. (,. 1512015 Za: J Proti: 0 ZdrLal sa: 0

K bodu 9/
. Starosta obce - predniesol n6vrh k poplatkom za kr6tkodoby n6jom niektorych objektov

v majetku obce podl'a priloZen6ho n6vrhu, pridom navrhol upravit'niivrh v bode KD Uderin6

a spojit'dokopy jubileri, krstiny a kary, pridom ceny by ostali tie ist6. Navrhuje, neprenajimat'

priestory tretim osob6m za frdelom zdbavy, organizovat' zabavu m6Ze len obec, alebo pod

hlavidkou obce. Ked' sa prenajme kuchynka, vyhotovi sa prenajimaci protokol.
Proti: 0Uzn. d. 1612015 7,a:7

K bodu 10/
. Starosta obce - informoval o ozn6meni o podani st'aZnosti Jany

Obecn6 zastupitelstvo berie na vedomie
llzn. t. 1712015 7,a: J Proti: 0

Za:1 Proti: 0

ZdrLal sa: 0

Laurendikovei, Podredany 5 7.

ZdrLal sa:0

. Starosta obce - informoval o Ziadosti Anny BoroSovej, Stef5nikova 21, Lovinobaiia

o poskytnutie dot6cie 300,- € na niikup materi6lu na zhotovenie krojov. TSto bude

rie5en6podl'a moZnosti pri frprave rozpodtu na r. 2015.

OZberie na vedomie
Uzn. d. 1812015
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17:50 odi5iel poslanec Miroslav Bella

Starosta obce - k zmene rozpodtu rozpodtovym opatrenim d.

stlpisu uzneseni
OZ schval'uje
Uzn. (,.1912015

K bodu 10/

Za:5 Proti: 0

ll20l5, ktore je sfdast'ou

TdrLal sa: 7

. Juraj Rafaj sa informoval, di sa plSnuje rekon5trukcia asfaltu na Ul. Mierov6

. Starosta obce - m6 v pl6ne opravu, je dohodnuty s firmou Strabac, ktor6 pride

navrhnft' rie5enie a potom je potrebnd vybrat' dod6vatefa a natiahnut' eSte jednu

vrstvu asfaltu.

I

r

Starosta obce informoval o stave na predloZenie Ziadosti poskltnuti dot6cii

Ministerstva Skolstva, vedy, vyskumu a Sportu slovenskej republiky na roz5irenie

kapacit materskych 5k6l formou pristavby, vystavby a rekon5trukcie priestorov pre

potreby materskych 5k61 a vybudovania Skolsk6ho stravovania pri tychto materskych

Skol6ch vroku 2015. Uviedol, Le lento program nie je vhodny na vystavbu novej

materskej 5k61ky akri potrebujeme, ale sme boli odk6zany na integrovany region6lny

operadny program do ktor6ho sme zaslali Ziadost', pridom m6 informilcie, L.e sme do

tohto programu boli zaradeny a mali by byt k dispozicij aj finandn6 prostriedky na

vystavbu novej materskej 5k61ky. Ozn6mil riaditel'ke MS nech pripravuje podklady.

Ku koncu tyldna by mal byt' vysrit'aLeny dodavatel' na projektovri dokument6ciu.

Predpoklad je taky, L.e vyzva bude niekedy v septembrr, diLe dovtedy by sme mali byt'

pripraveny.
Juraj Rafaj - kde by mala st6t'nov6 5k6lka.

Starosta obce - nad multifunkdnfm ihriskom, Stirdia je k dispozicii.

Starosta obce- ponuka na uskladnenie biologic(fch odpadov- kompostdry. MoZnost'

ziskat' finandn6 prostriedky na ich zakripenie z Eurofondov. Kompostdr do 100.- €

bude prideleny do dom6cnosti bezplatne. Bolo by vyrie5en6 separovanie odpadu, je

potrebn6 urobit'prieskum, je tam spoluirdast' 5%.

Poslanci - je to dobr6 vec, sri rdzne vel'kosti, treba rozmnoZit'ponuku a rozniest' ju za

pomoci VPP do dom6cnosti, mimo b1'toqich domov.

Starosta obce - informoval o prev6dzke na multifunkdnom ihrisku. kde je potrebnd

obnovit' zmluvy s pracovnikmi, ktory zabezpeduju dodrZiavanie prev6dzkov6ho

poriadku, pridom uviedol, Ze vynos zpren6jmu je niZ5i, ako vynos. Treba zvifiit,d,o
d alej s ihriskom, kym sa nerozhodne o d'alSom prev6dzkovani multifunkdn6ho.

Pavol Gabfas - uviedol, Le je viac o ochrane majetku obce, ako o zatttbani a spr6vca

multifunkdn6ho ihriska j e potrebny.

Starosta obce - DuSan Midianik odstavil veZovd hodiny na evanjelickom kostole,

nebude to robit' bezplatne" NemoZno ho k tomu nftit'. Ak by boli v majetku obce, tak

by mohli ich irdrZbu zabezpedit pracovnici OU.

Pavol Gabfas - velove hodiny patria k obci, je potrebn6 zabezpedit ich irdrZbu obcou.

Jdn Balai. - vei.ove hodiny je treba zobrat' do majetku obce, najlep5ie darovacou

zmluvou a potom zabezpedit'ich fdrZbu.

I

I
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Starosta obce -informoval o Ziadost' obdanov o odpredaj pozemkov pod jestvujricimi

garifiami na Stvrti 1. mdja za 48-bltovkou. Ked' bude vypracovanlf spolodnf

leometricky plantak sa poiemky odpredajri, tak ako to bolo schv6len6 na zasadnuti

OZ v minulom roku.

Bc. Andrea Valachov6 - sa informovala o Ziadosti p. Miroslava MiSa - OM Style

o pren6jom nebytovdho priestoru pd poZiamej zbrojnici, byval| predajfa

pekSrensklich vyrobkov za ridelom vykon6vania maloobchodnej dinnosti'

Starosta obce - oznfimTl, Ze odstripili od Ziadosti.

, I6rn Uhrin - bola by potrebn6 rekon5trukcia priestorov, oprava azakipenie novlfch

strojov na cvidenie posilf,ovne v Dome sluZieb.
. Starosta obce - je to potrebn6 ist' pozriet, spisat' do treba apotom to dat' hlavnej

ekon6mke, lebo bude treba urobit' zmenu rozpodtu. Dohodol sa na spolodnej

obhliadke s p. Gabliasom a p. Urinom.

r Starosta - ukondenie zasadnutia obecn6ho zastupitefstva o 19:00 hod'

V Lovinobani dfla 25.22015

Zapisal Pavol Gabfas

Overovatelia: PhDr. Pavel Midianik PhD. M.A.

'1,

Jan Balffi

Ing, Marian Lenhard, starosta obce

ie 8d
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